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SVĚT: Roman Balmakov z celosvětové zpravodajské televizní společnosti Epoch TV, je
považován za nejserioznějšího moderátora v obou zdravotnických informací.

Jak jsem uváděl během tří let zorganizované hysterie kolem Covidu, jsou jak
HCQ (hydroxychlorin), tak i Ivermectin prevencí i lékem na Covid. Lékařské úřady si toho byly vždy
vědomy, ale svou vědomost o tom potlačovaly, protože kdyby uznaly, že lék na Covid existuje,
„vakcína“ proti Covidu by nemohla být uvolněna na základě tzv. nouzového povolení.

Šlo tedy o povolení k nouzovému použití, které farmaceutické společnosti chránilo před
odpovědností. Vzhledem k tomu, že „lékařské organizace“ – FDA, CDC, NIH, WHO – jsou všechny
oddanými kumpány Big Pharmy a sám Fauci s ní sdílel i vlastnictví jejího lékového patentu – byla
netestovaná vakcína de facto falešná a byla nezákonně a pod falešnou záminkou na trh vpuštěna.

Big Pharma vydělala miliardy dolarů a miliony „očkovaných“ obětí zemřely, nebo měly zdravotní
komplikace. Toto je už dnes prokázaným faktem, který ovšem prolhaná média, lékařské rady a agenti
Big Pharmy, tvořící „lékařské regulační orgány“,až dodneška ignorují.

Nu a v důsledku legislativy, kterou prosadily velké farmaceutické a pojišťovací společnosti, nalézá se
v soukromé lékařské praxi stále méně lékařů, které vystřídali zaměstnanci. A tedy zdravotní
pracovníci, kteří jsou odpovědni svým zaměstnavatelům, nejčastěji pak zravotnické organizaci HMO
(Health Maintenance Organization), a nikoli tedy svým pacientům.

Mám přítele, který je lékař zaměstnaný u HMO. Když se stal svědkem selhávaní ventilátorů i
neúspěšných případů zavedené protikovidové léčby, začal své pacienty úspěšně léčit pomocí
Ivermectinu. Třikrát byl předvolán svým zaměstnavatelem a třikrát mu bylo nařízeno léčbu
Ivermectinem přerušit.

Ignoroval to s odůvodněním, že by šlo o nelegitimní zásah do vztahu lékař-pacient i o zásah do jeho
závazků vůči pacientům i vůči Hippokratově přísaze.y. Pochopil též ovšem, že čtvrtá důtka by už
znamenala jeho propuštění ze zaměstnání,, čímž by jeho pacienti zůstali bez ochrany. Infikoval je
tedy lupusem i dalšími neduhy tradičně léčenými Ivermectinem či HCQ, které svým onemocnělým
nemocným nasadil i nyní a tak jim pomohl znovu nalézt zdraví.

Jinými slovy, ve „svobodných“ Spojených státech amerických zbyl jediný způsob, jakým svědomitý
lékař může posloužit zdraví svých pacientů, a to je – úskok.

Nikdo v Africe, kde se Ivermectin už léta používá jako „nedělní lék“ k prevenci říční slepoty, nedostal
Covid. Nikdo v Africe, kde se Ivermectin používá jako „nedělní lék“ též k prevenci malárie, nedostal
Covid. Čtyři státy v Indii úspěšně použily Ivermectin k prevenci Covidu a nepoužily „vakcínu“, zažily
málo, pokud vůbec, nějaký Covid.

Nu a dnes, jak shora uvedeno, mluví Balmakov na Epoch TV o tom, jak lze s úspěchem použít
Ivermectin též pro léčbu rakoviny. Budou vědecké informace jím uváděné, využity, anebo bude
Ivermectin, velmi levný lék, považován za hrozbu pro stávající institucionální ziskovou léčbu
rakoviny, už proto zavržen stejně, jako byl zavržen pro léčbu Covidu?

https://cz24.news/p-c-roberts-ivermectin-se-prokazuje-jako-vyznamny-pomocnik-pri-lecbe-rakoviny/
https://cz24.news/p-c-roberts-ivermectin-se-prokazuje-jako-vyznamny-pomocnik-pri-lecbe-rakoviny/


 

AUTOR: Paul Craig Roberts

Překlad: Lubomír Man

ZDROJ:
www.paulcraigroberts.org/2024/04/09/ivermectin-emerges-as-a-significant-aid-in-cancer-treatment

https://www.paulcraigroberts.org/2024/04/09/ivermectin-emerges-as-a-significant-aid-in-cancer-treatment

